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Idén december 13-án ismét megren-
dezésre kerül a már hagyományok-
kal rendelkező Mikulás Kupa. Ez 
évben külön (lány, tanár, fiú és 
HÖK-ös) csapatokkal indulnak a 
TFK, a volt JATE-s karok és az 
Egészségtudományi Centrum, tájé-
koztatott Döbör András, az EHÖK 
elnökségi tagja. 

Elkészült a karok 200l-es évi nor-
matíva felosztása, amelyet a követ-
kező Egyetemi Tanács elé terjeszt 
be az EHÖK. A normatíva összege 
továbbra is 7000 Ft/hó/fő, amelyből 
az ösztöndíjak, nyelvvizsga ösztön-
díj, állandó és eseti szociális támoga-
tás, bérletek, szakmai gyakorlatok, 
tudományos és művészeti támogatás 
kerülnek kifizetésre. A karok közös 
megegyezés alapján a Sport Kurató-
rium támogatására 60 Ft/hó/fő a Kul-
turális Kuratórium számára 55 
Ft/hó/fő és az EHÖK részére 30 
Ft/hó/fő összeget különítettek el. 

A Kollégiumi Szabályzat tervezete 
véleményezésen van a kollégiumi 
tanácsoknál. A nagy port felkavart 
ügyben folynak az egyeztetések tud-
tuk meg Jancsák Csabától, az 
EHÖK elnökétől. 

A következő Egyetemi Tanács elé 
kerül beterjesztésre Az oktatók hall-
gatói véleményezésének szabályzata 
és az Egyetem Fegyelmi Szabályza-
ta - mondta el Márton Imre az 
EHÖK irodavezetője. 
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Kis Ákos HÖK képviselő elmondása 
szerint, december 4-től új számító-
gépes vizsgafeliratkozási rendszer 
indul be a GTK-n, amely remélhe-
tően beváltja a hozzá fűződő vérmes 
reményeket. Tájékoztatta lapunkat 
arról is, hogy a jövő héten jelenik 
meg először az új gtk-s újság a GTK 
HÖK gondozásában. A régóta várt 
lap címe köz-Gázló lesz. 

„Sok munkánk van, 
Interjú Kecskeméti Évával, az 
- Honnan kerültél Szegedre, és miért a 
Gyógyszerésztudományi Kart válasz-
tottad tanulmányaid színhelyéül? 

- 1976. augusztus 15-én születtem 
Békésen, ott nőttem fel és végez-
tem az általános és középiskolai ta-
nulmányaimat. Mindig is az egész-
ségügy érdekelt a legjobban, az 
emberekről való gondoskodás, a 
velük való kapcsolattartás és a gyó-

gyítás. Édesanyám gyógyszerész, 
általa közelebbről is megismertem 
a beteg - gyógyszerész viszonyát, a 
gyógyítás folyamatát. Elsőre az Al-
talános Orvostudományi Karra je-
lentkeztem, de végül a GYTK-ra 
vettek fel. Örülök neki, hogy 
gyógyszerészhallgató vagyok, mert 
kevesebben vagyunk és az érde-
kelteket így sokkal jobban tudjuk 
harmonizálni; és ami az én néző-
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de szeretjük csinálni" 
SZTE GYTK HÖK elnökével 

pontomból fontos, megszerettem a 
szakmát is. 

- Hogyan kerültél a hallgatói mozga-
lom vonzáskörzetébe? 

- A gólyatáborban az akkori kari el-
nökünk megkért, hogy vállaljam az 
első évesek évfolyamtitkári poszt-
ját. Gyorsan kötélnek álltam, és 
immáron negyedik éve vagyok év-
folyamtitkár, illetve kari tanácstag. 
Tavaly szeptembertől kezdve egy 
éven keresztül felügyelő bizottsági 
tag voltam, és idén tavasszal részt 
vettem a Magyar Gyógyszerész-
hallgatók Egyesületének szegedi 
megalakulásában. Mindig is élén-
ken figyeltem a hallgatók érdekére 
és véleményére, és ezért vállaltam 
el a HÖK elnöki székért való meg-
mérettetést. 

- A GYTK HÖK frissen megválasztott 
elnökeként melyek első teendőid, terve-
id? 

- Sajnálatos módon a diákok na-
gyon kevés érdeklődést mutatnak 
a HÖK munkája iránt, és igazán 
nincsenek is tisztában azzal, hogy 
mit is csinálunk mi valójában. Úgy 
érzem, ezen képesek vagyunk vál-
toztatni, mert egy nagyszerű csapat 
áll mellettem, és hetenkénti meg-
beszéléseinkkel elősegítjük az in-
formációáramlást. Mind több prog-
ramot szeretnénk - minden héten 
Medica bulit, sportrendezvénye-
ket - , a többi karral fokozni kíván-
juk a kapcsolattartást, valamint 
szeretnénk külföldi gyakorlati 
lehetőséget biztosítani. Ennek ér-
dekében jött létre a HUPSA, mely 

kifejezetten a külföldi gyakorla-
tokkal foglalkozik, és várja a hall-
gatók jelentkezését, mindenkiét, 
aki szívesen lenne tagja és segítene 
működésében. Kialakítottunk egy 
honlapot is, hogy még több helyen 
tudjanak tőlünk információt kapni 
és kérni a diákok. Legnagyobb 
rendezvényünk ebben a félévben a 
december 8-án megrendezésre ke-
rülő Gólyaavató- és táncest, melyre 
mindenkit szeretettel várunk. Sok 
munkánk van, de szeretjük csinál-
ni, és remélem egyre több hallgató 
fogja ezt látni, és mutat érdeklő-
dést irántunk. 

Döbör András 
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• egyénileg és csoportosan 
• magyar és idegen 

anyanyelvű tanárokkal 
• folyamatosan induló kurzusok 
• minden szinten 
• minden nap 6 és 22 óra között 

DIÁKKEDVEZMÉNY: 10% 

Érdeklődni: 
hétfőtől péntekig 8-14 óráig 

6722 Szeged, Zászló u. 4/A fsz. 1. 

Tel.: 62/451-202 
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Nagy Zoltán Hök elnök az Egye-
temnek elmondta, hogy december 
második hetétől felvehetőek a II. 
félévre vonatkozó szociális támoga-
tások űrlapjai, illetve hogy a decem-
ber 14-én megrendezésre kerülő 
VINYITre (a hagyományos Vizsga-
időszak Nyitó Iszonyatos Tivornyá-
ra) a bölcsészek ingyen mehetnek 
be a HÖK jóvoltából. 
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2000. november 17-én a Dugonics 
András Piarista Gimnáziumban tar-
totta gólyabálját az egyetem. A ren-
dezvényen a Szegedi Tudomány-
egyetem hallgatói közül mintegy 
2500 vendég vett részt. A bálát 
Dr. Visy Csaba oktatási rektor-he-
lyettes és Jancsák Csaba az EHOK 
elnöke nyitotta meg, melyet nyitó-
tánc követett. A rendezvényen fellé-
pett Roy és Ádám, az Animál 
Cannibals és a Drink Panthers. 
A tombola fődíja egy római repülőút 
volt. A fergeteges bulit egy szeren-
csére alaptalan bombariadó szakítot-
ta félbe, ennek ellenére mindenki 
jól szórakozott. A rendezvényt támo-
gatta az SZTE EHÖK - tájékozta-
tott Bolgár Zsolt az Universitas Kht. 
ügyvezetője. 

Tóth-Abonyi Zoltán tájékoztatója 
szerint, az SZTE SZÉF ECDL vizs-
gaközpontja millenniumi kedvez-
ményt hirdet azok számára, akik 
ECDL-vizsgájukat (Európai számí-
tógép-használói jogosítvány) 2000-
ben megkezdik! (Elmondása szerint 
a közeljövőben diplomafeltétel lesz 
az ECDL vizsga!). A következő 
vizsgaidőpont 2000. december 17-én 
lesz, melynek vizsgadíja 500,-Ft. Ér-
deklődni lehet: 
marg@szef.u-szeged.hu 

Az Irinyi kabinetben lévő számító-
gépes oktatótermek 2000. december 
27-29. között csak 8.00-tól 15:45-ig 
használhatók. 
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